
A U R K I B I D E A

A SAILA:

Foru lege proiektuak:

—Nafarroako 2008ko Kontu Orokorrei buruzko Foru Lege proiektua (3. or.).

—Foru Lege proiektua, Nafarroan etxebizitza izateko eskubideari buruzkoa. Irizpeneko akatsen zuzenketa

(4. or.).

E SAILA:

Jabeldurak, mozioak eta adierazpen politikoak:

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da komunikazio bat igor dezan hezkuntza nahiz

osasun arloan darabilen politikaren ardatzei eta lehentasunei buruz. Izquierda Unida de Navarra-Nafarroa-

ko Ezker Batua foru parlamentarien elkarteak aurkeztu du (5. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Espainiako Gobernua premiatzen da eman beharreko xedapenak eman ditzan Kon-

tsumoko Arbitraje Sistema arautzen duen otsailaren 15eko 231/2008 Errege Dekretua aplikatze aldera. 

Unión del Pueblo Navarro parlamentu-taldeak aurkeztu du (6. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da Moderna Planeko lanak bukatzeko behar diren

jarduketak egin ditzan. Socialistas del Parlamento de Navarra parlamentu-taldeak aurkeztu du (7. or.).

—Mozioa, Espainiako Gobernua premiatzen da Europar Batasunari eska diezaion bertan behera uzteko Isra-

elekin Elkartzeko Akordioa eta enbaxadoreari kontsulta egitera dei diezaion, Espainiatik alde egin dezan

gonbit egite aldera Gazaren aurkako erasoak eta inbasioak dirauen bitartean. Mozioa erretiratzea (8. or.).

—Adierazpen instituzionala. Horren bidez, malariaren aurka eginiko lana babestu eta aitortzen du Nafarroa-

ko Parlamentuak. Eledunen Batzarrak onetsia (9. or.).

F SAILA:

Galderak:

—Galdera, Lehen hezkuntzako langileen plantillaren arloko 2010-2011 ikasturterako aurreikuspenei buruz-

koa, María Victoria Arraiza Zorzano andreak egina (10. or.).

—Galdera, Barañaingo Auditorioa Fundazioaren eta Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta Turismo

Departamentuaren artean auditorioaren erabilera zehazte aldera sinatutako hitzarmen orokorrari eranskin

bat gehitzeko premiari buruzkoa, Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (10. or.).
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—Galdera, Gazte etorkinekin lan egiten duten elkarteei buruz onetsitako erabakiaren betetze mailari buruz-

koa, Samuel Caro Sádaba jaunak egina (11. or.).

—Galdera, “Las Eretasen musealizazioa” eta “Santa Crizko (Eslaba) Plan Zuzendaria abian jartzea” izeneko

kontusailei buruzkoa, Román Felones Morrás jaunak egina (12. or.).

—Galdera, “Erriberriko Gazteluko argiztapena” eta “Erriberriko San Pedro elizako dorrea zaharberritzea”

izeneko kontusailei buruzkoa, Román Felones Morrás jaunak egina (13. or.).

—Galdera, Artxiboen eta Dokumentu Ondarearen Zerbitzuan aurten murrizketak izan dituzten programei

buruzkoa, Román Felones Morrás jaunak egina (13. or.).

—Galdera, Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta Turismo Departamentuaren deialdiei buruzkoa, Román

Felones Morrás jaunak egina (14. or.).

—Galdera, zenbait departamentu González Tablas kaleko eraikin berrira eramateari buruzkoa, Amanda

Acedo Suberbiola andreak egina (15. or.).

—Galdera, Zuraren erabilera sustatzeko neurriei buruzkoa, María Gracia Iribarren Ribas andreak egina

(15. or.).

—Galdera, hizari buruzko Legea aldatzeko asmoari buruzkoa, María Gracia Iribarren Ribas andreak egina

(16. or.).

—Galdera, hogei tonatik gorako ibilgailuak Leitzatik Goizuetara bitarteko NA-4150 errepidetik ibiltzeari

buruzkoa, Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (16. or.).

—Galdera, Arrantzako Europako Funtsaren esparruan laguntzak emateko eta inbertsioak egiteko baliatzen

den kontusailari buruzkoa, Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (17. or.).

—Galdera, ubideko ureztatzaileek Itoizko urtegitik jasotzen duten uraren kanonaz hitz egite aldera Ebroko

Konfederazio Hidrografikoarekin izandako bilerari buruzkoa, Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (18. or.).

—Galdera, Agoizko, Orkoiengo, Burgiko, Zangozako, Milagroko eta Larraintzarreko biomasa plantei buruz-

koa, Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (18. or.).

—Galdera, baliabide publiko nahiko ez egoteagatik zigor arloko neurri judizialen betetzea preskribatu den

kasuei buruzkoa, José Javier Monzón Romé jaunak egina (19. or.).

—Galdera, Pirinioetan hartz gehiago sartzeari buruzkoa, José Andrés Burguete Torres jaunak egina (21. or.).

—Galdera, landa inguruneko ezgaituentzako eta zaharrentzako programak sortuko dituen lanpostuei buruz-

koa, Ana Figueras Castellano andreak egina (21. or.).
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A saila:
FORU LEGE PROIEKTUAK

Nafarroako 2008ko Kontu Orokorrei buruzko Foru Lege proiektua.

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, erabaki hau
hartu zuen, besteak beste:

Nafarroako Foru Eraentza Berrezarri eta Hobe-
tzeari buruzko Lege Organikoaren 18. artikuluan
ezarritakoa betez, Nafarroako Gobernuak, 2009ko
abenduaren 14an hartutako erabakiaren bidez,
Nafarroako 2008ko Kontu Orokorrei buruzko Foru
Lege proiektua igorri du Nafarroako Parlamentura.
Hari buruz, Comptos Ganberak txosten bat eman
du, 2010eko apirilaren 21eko 42. Nafarroako Par-
lamentuko Aldikari Ofizialean argitaratua.

Hori horrela, Legebiltzarreko Erregelamenduko
156. artikuluan ezarritakoarekin bat, Eledunen
Batzarra entzun ondoren, hona

ERABAKIA:

1. Nafarroako 2008ko Kontu Orokorrei buruzko
Foru Lege proiektua Osoko Bilkuran irakurketa
bakarreko jardunbidez bideratzea.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

Nafarroako 2008ko Kontu Orokorrei

buruzko Foru Lege proiektua

Nafarroako Foru Eraentza Berrezarri eta Hobe-
tzeari buruzko Lege Organikoaren 18. artikuluan
xedatutakoari jarraituz, Diputazioari dagokio
Aurrekontu Orokorrak prestatu eta Kontuak forma-
lizatzea Parlamentuan aurkezteko, bertan eztabai-
datu, zuzendu eta, hala erabakiz gero, onets dai-
tezen, hori guztia foru legeetan ezarritakoari
jarraituz.

Nafarroako Ogasun Publikoari buruzko apirila-
ren 4ko 13/2007 Foru Legearen 123. artikuluak
Ekonomia eta Ogasun Departamentuaren esku
uzten du Nafarroako kontu orokorren formulazioa.
Horiek, behin Nafarroako Gobernuak onetsitako-
an, Nafarroako Parlamentura behar dira igorri
dagokion foru legearen proiektuaren bidez, aipatu-
tako foru legearen 130. artikuluan ezarri bezala.

Nafarroako Gobernuak eginak ditu 2008ko eki-
taldiko kontu orokorrei buruz adierazitako tramite-
ak, Comptos Ganberak emana du behar den iriz-
pena eta tramitatua dago Nafarroako 2008ko
kontu orokorrei buruzko Foru Legearen proiektua
Nafarroako Parlamentuko Erregelamenduaren
156. artikuluan ezarritako prozedurari jarraituz.
Bidezko da, beraz, foru lege hori onestea.

Artikulu bakarra. Onetsi egin dira Nafarroako
2008ko kontu orokorrak, Ekonomia eta Ogasun
Departamentuak formulatu eta Nafarroako Gober-
nuak onetsiak, Nafarroako Ogasun Publikoari
buruzko apirilaren 4ko 13/2007 Foru Legearen
130. artikuluan ezarritakoaren arabera. Haien edu-
kia honako agiri eta euskarriotan bildu da:

– Paperezko argitalpen batean, non kontuak
osatzen dituzten argibideen atalik nabarmenenen
edukia eta laburpena azaltzen baitira: kontuak
osatzen dituzten erakundeen aurrekontuetako liki-
dazioak eta Nafarroako Foru Komunitateko admi-
nistrazioaren eta haren erakunde autonomoen
kontuen alderdirik nabarmenenak. Sozietate publi-
koen kontuen laburpena ere ageri da.

– Euskarri digital batean, non entitate eta sozi-
etate publikoen kontuak luze eta zabal azaltzen
baitira, haien auditoretza-txostenekin batera.
Aurrekontuetako programen oroit-idazkiak ere sar-
tuta daude euskarri horretan.
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Foru Lege proiektua, Nafarroan etxebizitza izateko eskubideari buruzkoa.

IRIZPENEKO AKATSEN ZUZENKETA

Akatsak aurkitu dira 2010eko apirilaren 23ko
44. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofizialean
argitaratutako irizpenean. Beraz, horiek zuzendu
egin dira, horretarako akats-zuzenketa argitaratuz.

24. 1. b) artikuluan, honako hau esan ordez:

“b) 12 puntu, azaleragatik edo, kasua bada,
ezgaitasuna duen eskatzailearen nahiz haren
familia-unitateko kide ezgaitu baten beharrizaneta-
rako desegokia den etxebizitza baten titularra izan
eta hartan bizitzeagatik, erregelamenduz aurreiku-
sita dagoenari jarraikiz, edo etxebizitza eskatzaile-
aren familia unitatean mugitzeko ezgaitasun larria

duen pertsona baten beharretara moldatu gabe
egoteagatik.”

Honakoa esan behar du:

“b) 12 puntu azaleragatik, banaketagatik edo,
kasua bada, ezgaitasunen bat duen eskatzailea-
ren nahiz haren familia unitatean ezgaitasunen bat
duen kideren baten beharretara moldatu gabe
egoteagatik desegokia den etxebizitza baten titu-
larra izan eta bertan bizitzeagatik, erregelamendu
bidez ezartzen denarekin bat”.

Iruñean, 2010eko apirilaren 28an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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E saila:
JABELDURAK, MOZIOAK ETA ADIERAZPEN POLITIKOAK

Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da komunikazio

bat igor dezan hezkuntza nahiz osasun arloan darabilen politikaren

ardatzei eta lehentasunei buruz.

IZQUIERDA UNIDA DE NAVARRA-NAFARROAKO EZKER BATUA FORU PARLAMENTARIEN
ELKARTEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Izquierda Unida de
Navarra-Nafarroako Ezker Batua foru parlamentari-
en elkarteak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez
Nafarroako Gobernua premiatzen baita komunikazio
bat igor dezan hezkuntza nahiz osasun arloan dara-
bilen politikaren ardatzei eta lehentasunei buruz.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduan xedatuaren babesean,
ondoko mozioa aurkeztu du, hurrengo Osoko Bil-
kuran eztabaidatzeko:

Nafarroako Gobernuko Ekonomia kontseilariak
baieztatu du ezen, zor publikoaren hazkundea iku-
sirik, politika eta zerbitzu publikoetako gutxitze-
eta murrizte-neurriak ez direla hasi baino egin.

Hori horrela, lehentasunen agenda argi bat
ezarri beharra dago, osasuna edo hezkuntza
bezalako oinarrizko zerbitzu publikoen kalitatea ez
dadin kaltetua suerta.

Alabaina, hain zuzen ere oinarri-oinarrizko arlo
horiexetan ari dira gehien sumatzen Nafarroako

Gobernuak iragarritako doikuntza- eta murrizketa-
neurriak.

Horrela, Osasun Departamentuan murrizketak
izan dira langile-kontratazioan, eta sindikatuek
ohartarazi dute osasun-zerbitzu publikoaren ema-
tean kalitateak behera egiteko egiazko arriskua
dagoela.

Osasun-langileen mobilizazio eta protesta hori
iritsi da Osasun kontseilariaren dimisioa eskatze-
raino.

Hezkuntza Departamentuan ere problema
garrantzitsuak ari dira sortzen. Hor ere, Gobernua
izozketak eta plantilla-murrizketak ari da proposa-
tzen.

Depar tamentu horretako doikuntzak eta
murriztapenak zirkular batean ere gauzatu dira,
zeina departamentuak lanbide-heziketako ikaste-
txeei bidali baitie, material-erosketak bertan behe-
ra utz ditzaten eskatzeko.

Doikuntza eta murriztapen horien ondoriozko
ondoeza dela-eta, haur-hezkuntzako eta lehen
hezkuntzako ehun bat ikastetxe publikok jadanik
publikoki beren iritzia adierazi dute, eta arbuiatu
egin dituzte departamentuak aplikatu nahi dituen
plantilla-doikuntzak.

Azken batean, IUN-NEBen iritziz, Nafarroako
Gobernuaren politika honek duen helburua da
herritarrentzat funtsezkoak diren zerbitzu batzuk
emateko osasun eta hezkuntza publikoak eskue-
ran dituzten baliabideak eta bitartekoak murriztu
eta gutxitzea.

Horrek behartzen du, lehenik eta behin, infor-
mazioa egunaren argitan ematea, Gobernuak
dituen planak ezagutzeko, eta bigarrenik, argiro
ezartzea zein den Gobernuak duen lehentasun-



hurrenkera murrizketak eta doikuntzak erabaki-
tzean.

Ildo horretan, IUN-NEBen uste dugu hezkuntza
eta osasun publikoak zerrendako azken tokietan
egon behar dutela murrizketak eta mozketak apli-
katzean.

Hori guztia dela-eta, Izquierda Unida de Nava-
rra-Nafarroako Ezker Batua foru parlamentarien
elkarteak ondoko erabaki-proposamena aurkezten
du:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du Parlamentuari komunikazio bat
igor diezaion hezkuntza nahiz osasun arloan dara-
bilen politikaren ardatzei eta lehentasunei buruz,
Parlamentuan gai horri buruzko eztabaida mono-
grafiko bat egiteko, zeinean taldeek eztabaidarako
eta bozketarako proposamenak aurkeztu ahalko
baitituzte.

Iruñean, 2010eko apirilaren 23an

Eleduna: Ion Erro Armendáriz
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Mozioa. Horren bidez, Espainiako Gobernua premiatzen da eman beha-

rreko xedapenak eman ditzan Kontsumoko Arbitraje Sistema arautzen

duen otsailaren 15eko 231/2008 Errege Dekretua aplikatze aldera.

UNIÓN DEL PUEBLO NAVARRO PARLAMENTU-TALDEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Unión del Pueblo
Navarro parlamentu-taldeak aurkezturiko mozioa,
zeinaren bidez Espainiako Gobernua premiatzen
baita eman beharreko xedapenak eman ditzan
Kontsumoko Arbitraje Sistema arautzen duen
otsailaren 15eko 231/2008 Errege Dekretua apli-
katze aldera.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Familia, Gazteria, Kirol eta Gizarte
Gaietako Batzordean eztabaidatzea eta zuzenke-
tak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari ekiteko
bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko hamabie-
tan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) parlamentu-
taldeko eledun Carlos García Adanero jaunak,
Legebiltzarreko Erregelamenduan ezarritakoari
jarraituz, honako mozioa aurkeztu du, Familia,
Gazteria, Kirol eta Gizarte Gaietako Batzordean
eztabaidatzeko. Horren bidez, Espainiako Gober-
nua eta Osasun eta Kontsumo Ministerioa premia-
tzen dira eman beharreko xedapenak eman ditza-
ten Kontsumoko Arbitraje Sistema arautzen duen

otsailaren 15eko 238/2008 Errege Dekretua apli-
katze aldera.

Zioen azalpena

2008ko otsailaren 25ean, Estatuko Aldizkari
Ofizialak otsailaren 15eko 238/2008 Errege Dekre-
tua argitaratu zuen, zeinaren bidez arautzen baita
Kontsumoko Arbitraje Sistema.

Arau horrek eutsi egiten die kontsumoko arbi-
trajearen funtsezko ezaugarriei, eta behar diren
aldaketak sartzen ditu alderdien segurtasun juridi-
koa eta sistemaren homogeneotasuna areagotze-
ko, enpresa edo profesionalek eta kontsumitzaile
edo erabiltzaileek sistema horrekin duten konfian-
tza indartzeko ezinbesteko baldintza gisa.

Errege Dekretuko azken xedapenetan bigarre-
nak Osasun eta Kontsumo ministroa –gaur egun,
Osasun eta Politika Sozialeko ministroa– gaitzen
du arau horren aplikaziorako beharrezkoak diren
xedapenak emateko.

Nahiz eta Errege Dekretuak 2008ko abuztua-
ren 26an hartu zuen indarra, errealitatea da bi urte
geroago ez dela aplikatzen. Eta ez da izanen Kon-
tsumo Institutu Nazionaleko araudi-alorreko lan-
taldea (autonomia-erkidegoetako arduradunek
osatua) saiatu ez izateagatik, baizik eta puntu
ugaritan akordio batera ez iristeagatik; besteak
beste, sistemako ezinbesteko elementu diren arbi-
troek izan behar duten gaitasunaren eta bete
behar dituzten baldintzen zehaztapena, arbitroen
hautaketa, kreditatzea eta prestakuntza, arbitraje
elektronikoaren aplikazioa, eta abar.



Hainbesteraino da horrela, non 2009an Arbitra-
je Sistemaren Kontseilu Nagusiak bere eraketa-
saioan erabaki bat hartu behar izan baitzuen, Arbi-
traje batzordeetako lehendakariei ahalmena
ematen ziena arbitro berriak behin-behinekoz kre-
ditatzeko, arbitro-hautaketa egitea beharrezkoa
suertatuz gero. Eta hori, Errege Dekretuko 17. arti-
kulutik 21.era bitartekoei dagokienez. Horri buruz,
Familiaren, Haurren eta Kontsumoaren zuzendari
nagusiak beharrezko jarraibideak eman dizkio
Nafarroako Kontsumoko Arbitraje Batzordeko
lehendakariari, aipaturiko erabakia kontuan har
dezan eta behin-behinekoz aplika dezan.

Egoera horrek nabarmenki moteltzen du guztiz
zehazturiko erregelamendu bat izan beharko luke-
ena, kontsumitzaile edo erabiltzaile eta ondasun-
eta zerbitzu-hornitzaileen arteko gatazkak epaite-

gietatik kanpo ebazteko sistema bat arautu lezake-
ena.

Hori guztia dela eta, Unión del Pueblo Navarro
parlamentu-taldeak ondoko erabaki proposamena
aurkeztu du:

Nafarroako Parlamentuak Espainiako Gober-
nua premiatzen du Osasun eta Gizarte Politika
Ministerioaren bitartez bere erantzukizunari hel
diezaion eta modu eraginkorrean dinamiza ditzan
beharrezkoak diren prozedurak eta xedapenak,
Kontsumoko Arbitraje Sistema arautzen duen
otsailaren 15eko 231/2008 Errege Dekretua bere
osotasunean aplikatzeko.

Iruñean, 2010eko apirilaren 27an

Eleduna: Carlos García Adanero
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da Moderna Pla-

neko lanak bukatzeko behar diren jarduketak egin ditzan.

SOCIALISTAS DEL PARLAMENTO DE NAVARRA PARLAMENTU-TALDEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Socialistas del Parla-
mento de Navarra parlamentu-taldeak aurkezturi-
ko mozioa, zeinaren bidez Nafarroako Gobernua
premiatzen baita Moderna Planeko lanak bukatze-
ko behar diren jarduketak egin ditzan.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Samuel Caro Sádabak, Socialistas del Parla-
mento de Navarra parlamentu-taldeko eledunaren
ondokoak, Legebiltzarreko Erregelamenduko 195.
artikuluan eta hurrengoetan xedatuaren babese-
an, honako mozio hau aurkeztu du Legebiltzarre-
ko Osoko Bilkuran eztabaidatu eta onesteko, zei-
naren bidez Nafarroako Gobernua premiatzen

baita Moderna Planeko lanak azkartu, amaitu eta
burutzeko eta plan hori eztabaidarako eta bozke-
tarako Parlamentura igortzeko behar diren jardu-
ketak egin ditzan.

Zioen azalpena

2007ko azaroaren 9an, parlamentu-talde
honek mozio bat aurkeztu zuen, halaber talde
honek urte bereko irailaren 18an egindakoa zen
jabeldura baten ondoriozkoa, zeinaren bitartez
Nafarroako Gobernua premiatzen baitzen Nafarro-
arako garapen ekonomikoaren eredu berri bat
taxutu eta inplementatzera.

Jadanik orduan, eskaera hori egin genuen
haren behar objektiboan oinarriturik, eta foru-
gobernuaren jardun beldurtiak ernarazten zizkigun
zalantzen ondorioz; izan ere, "garapen ekonomi-
koaren eredu berriari" buruz garai hartan jendarte-
ratu zen iragarpenaren atzean badirudi ezer
gehiago ez zegoela, eredu horren estrategia eta
helburu nagusiak ezagutzea falta baitzen, zer sek-
toreri emanen zaion laguntza gehiago, eredu
horren ezaugarriak eta abar.

Testuinguru hartan, arrazoizkoa eta gomenda-
garria iruditu zitzaigun Nafarroako Parlamentuak
bere jarrera argitasunez adieraztea, eta Gobernu-
ari eskatzea eredu ekonomiko berri baterako plan
bat taxutu eta exekuta zezala, “2008-2013 eperako



garapen iraunkorreko programa” izeneko batean
jaso beharko litzatekeena, eragile ekonomikoen
eta sozialen parte-hartzearekin eta haiekin hitzar-
tuta prestatua, gure erkidegoaren garapen integra-
leko benetako estrategia gisa, horrela era egokian
aurre egiteko etorkizun ekonomikoari eta maila
altua lortzeko enpleguaren arloan, enpresen pro-
duktibitate nahiz lehiakortasunean, errenta-mailan
eta langile nafarren lan-baldintzen kalitatean.

Eta zentzu horrekin onetsi zuen Parlamentuak
2007. urtearen amaiera-aldera, honako hau zioen
mozioa onetsi zuenean: “Nafarroako Parlamentuak
Nafarroako Gobernua premiatzen du Nafarroaren-
tzako eredu ekonomiko berri bat presta dezan,
garapen integraleko estrategia gisa exekutiboaren
politika ekonomikoa taxutzeko eta 2008-2013 epe-
rako garapen iraunkorraren programa bat osatze-
ko.”

Geroago, Nafarroako Gobernuak, Socialistas
del Parlamento de Navarra parlamentu-taldeak
proposaturiko mozio hura betetzearren, “Plan
Moderna” deritzona abiarazi zuen, zeinak, hasiera
batean Parlamentuan onetsia izan ondoren, bere
lanak eta eztabaidak gizarte-partaidetza garrantzi-
tsuarekin garatu baititu.

Talde honek zenbait aldiz jadanik adierazi izan
duen bezala, eta lanekin jardunean igarotako den-
bora kontuan harturik, arrazoizkoa dirudi eginkizun
horiek burutzea, aipaturiko Moderna Plana amai-
tzea, eta hura Parlamentu honetan eztabaidatu eta
onestea, jarraian inplementatu eta garatzeko.

Zentzu horretan, unearen egokitasunarekin
zerikusia duten arrazoiak ere kontuan hartu behar
dira, beharrezkoa baita administrazio-guztiak epe
labur, ertain eta luzera optimizatzea, gaur egungo
krisi ekonomikoaren egoera gainditzeko.

Hori guztia dela-eta, Socialistas del Parlamento
de Navarra parlamentu-taldeak ondoko erabaki-
proposamena aurkeztu du, Parlamentuaren Osoko
Bilkuran eztabaidatu eta onesteko:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du beharrezkoak diren jarduketak
egin ditzan Moderna Planeko lanak azkartu, amai-
tu eta burutzeko eta 2010eko irailaren 2a baino
lehenago plan hori eztabaidarako eta bozketarako
Parlamentura igortzeko.

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Samuel Caro Sádaba
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Mozioa, Espainiako Gobernua premiatzen da Europar Batasunari eska

diezaion bertan behera uzteko Israelekin Elkartzeko Akordioa eta

enbaxadoreari kontsulta egitera dei diezaion, Espainiatik alde egin

dezan gonbit egite aldera Gazaren aurkako erasoak eta inbasioak

dirauen bitartean.

MOZIOA ERRETIRATZEA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteak aurkezturiko
ondoko mozioa erretiratu izanaren berri izan zuela
adieraztea: “Mozioa, Espainiako Gobernua premi-
atzen da Europar Batasunari eska diezaion bertan
behera uzteko Israelekin Elkartzeko Akordioa eta

enbaxadoreari kontsulta egitera dei diezaion,
Espainiatik alde egin dezan gonbit egite aldera
Gazaren aurkako erasoak eta inbasioak dirauen
bitartean”.

Mozio hori 2009ko otsailaren 4ko 5. Nafarroako
Parlamentuko Aldizkari Ofizialean argitaratu zen.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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Adierazpen instituzionala. Horren bidez, malariaren aurka eginiko lana

babestu eta aitortzen du Nafarroako Parlamentuak.

ELEDUNEN BATZARRAK ONETSIA

2010eko maiatzaren 3an egindako bilkuran,
Nafarroako Parlamentuko Eledunen Batzarrak
ondoko adierazpena onetsi zuen:

“1.- Nafarroako Parlamentuak babestu eta
aitortzen du malariaren aurkako borrokan eginiko
lana, eta horretara baliabide gero eta gehiago
bideratzen jarraitzea defendatzen du.

2.- Nafarroako Parlamentuak adierazten du
milurtekoko garapen-helburuekiko bere aldekota-
suna eta konpromisoa, malariaren prebentzioari
eta gaixotasun hori 2015ean desagerrarazteari
dagokienez”.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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F saila:
GALDERAK

Galdera, Lehen hezkuntzako langileen plantillaren arloko 2010-2011 ikas-

turterako aurreikuspenei buruzkoa.

MARÍA VICTORIA ARRAIZA ZORZANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea María Victoria Arraiza
Zorzano andreak aurkeztutako galdera, Lehen
hezkuntzako langileen plantillaren arloko 2010-
2011 ikasturterako aurreikuspenei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Hezkuntza Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeko foru parlamentari María Victoria
Arraiza Zorzanok, Legebiltzarreko Erregelamen-
duaren 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatua-
ren babesean, honako galdera hau aurkeztu du,
Nafarroako Gobernuko Hezkuntza kontseilariak
kasuko batzordean ahoz erantzun dezan:

• Lehen Hezkuntzako irakasle-plantillei dagoki-
enez, zein dira 2010-2011 ikasturterako aurreikus-
penak, aintzat harturik 2007an sinaturiko ituneko
akordioak eta 2011rako aurreikusitako lan-eskain-
tza publikoa?

Iruñean, 2010eko apirilaren 23an

Foru parlamentaria: M.ª Victoria Arraiza Zorzano

Galdera, Barañaingo Auditorioa Fundazioaren eta Vianako Printzea Era-

kundea-Kultura eta Turismo Departamentuaren artean auditorioaren

erabilera zehazte aldera sinatutako hitzarmen orokorrari eranskin bat

gehitzeko premiari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, Barañaingo Audi-
torioa Fundazioaren eta Vianako Printzea Erakun-
dea-Kultura eta Turismo Departamentuaren artean
auditorioaren erabilera zehazte aldera sinatutako

hitzarmen orokorrari eranskin bat gehitzeko premi-
ari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurrak, Legebiltzarreko
erregelamenduaren babesean, honako galdera
hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuko Kultura
kontseilari Juan Ramón Corpas jaunak ahoz eran-
tzun dezan:

• Kultura eta Turismo kontseilariaren aburuz
beharrezkoa al da Barañaingo Auditorioa Funda-

zioaren eta Departamentu horren artean sinaturiko
hitzarmen orokorraren eranskin bat existitzea eta,
hortaz, hitzarmen horri gehitzea, “Eskolentzako
kontzertuak” programarekin eta Nafarroako Orkes-
tra Sinfonikoarekin auditorioari emandako erabile-
ra eta Barañaingo Auditorioaren urteroko progra-
mazioa zehazteko?

Iruñean, 2010eko apirilaren 26an

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, Gazte etorkinekin lan egiten duten elkarteei buruz onetsitako

erabakiaren betetze mailari buruzkoa.

SAMUEL CARO SÁDABA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Samuel Caro Sádaba
jaunak aurkeztutako galdera, Gazte etorkinekin
lan egiten duten elkarteei buruz onetsitako eraba-
kiaren betetze mailari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Berrikuntza, Enpresa eta Enplegu Batzorde-
an izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Samuel
Caro Sádaba jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduan ezarritakoaren babesean, Batzordeko
ahozko galdera hau egin dio Berrikuntza, Enpresa
eta Enpleguko kontseilari, gazte etorkinekin lan
egiten duten elkarteei buruz Parlamentuaren
Osoko Bilkurak joan den urriaren 8an onetsitako
mozioaren betetze-mailari buruzkoa:

Zioen azalpena

Joan den urrian, Parlamentuko Osoko Bilkurak
mozio bat onetsi zuen aho batez, irabazi-asmorik
gabeko zenbait entitatek gazte etorkinak gure
gizartean txertatzea errazteko egin ohi dituzten
jarduerei buruzkoa. Ekimen hori onetsi zenetik
hilabete mordo bat igaro da, eta hala ere ez daki-

gu ezer programa eta jarduera horietan Nafarroa-
ko Gobernuak eta bere departamentuek nahitaez
eman beharreko laguntzari edo izan beharreko
inplikazioari buruz.

Onetsitako proposamenak honela zioen, hitzez
hitz:

“1. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du lankidetza-programak abian jar
ditzan Erakundeekiko Harremanetarako Departa-
mentuaren, Hezkuntza Departamentuaren, Gizarte
Gaietarako Departamentuko Gazteria sailaren eta
gazte etorkinekin lan egiten duten gizarte-erakun-
deen artean, kulturen arteko egokitzapena eta par-
taidetza soziala sustatzeko, eta, hala, gatazka
sozialak sortzen dituen arazoak ekiditeko.

2. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako
Gobernua premiatzen du Etorkinak Artatzeko
Bulegoak lankidetza sare bat sor dezan, sistemati-
zatu ahal izateko gazte taldeekin jarduten duten
erakundeek bitartekaritza komunitarioaren alorre-
an egiten duten lana, halako moduz non elkarte
horiek teknikak edo estrategiak eskuratu ahal iza-
nen baitituzte, gatazkak kudeatzeko duten gaita-
suna hobetze aldera.

3. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako
Gobernua premiatzen du lan-eremuak bila ditzan,
banden auzia era orokor eta koordinatuan lantze-
ko, ezertan galarazi gabe Toki Administrazioak alor
horretan dituen eskumenak.

4. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako
Gobernua premiatzen du laguntza eman diezaien
gazte talde horiengana hurbiltzera, horiek ikertze-
ra eta horietan esku hartzera bideraturiko proiek-
tuei, taldeen artean eta gainerako herritarrekin



Nafarroako Parlamentuko A.O. / VII. legegintzaldia 51. zk. / 2010eko maiatzaren 7a

12

izan daitezkeen gatazkak konpontzeko eta prebe-
nitzeko metodo gisa.”

Aurrekoa ikusirik, hauxe jakin nahi dut:

• Gazte etorkinekin lan egiten duten elkarteeki-
ko lankidetza-programei buruz Parlamentuaren

Osoko Bilkurak onetsitako erabakiaren betetze-

maila zein da?

Iruñean, 2010eko apirilaren 28an

Foru parlamentaria: Samuel Caro Sádaba

Galdera, “Las Eretasen musealizazioa” eta “Santa Crizko (Eslaba) Plan

Zuzendaria abian jartzea” izeneko kontusailei buruzkoa.

ROMÁN FELONES MORRÁS JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Román Felones
Morrás jaunak aurkeztutako galdera, “Las Ereta-
sen musealizazioa” eta “Santa Crizko (Eslaba)
Plan Zuzendaria abian jartzea” izeneko kontusailei
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta
Turismo Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Román
Felones Morrás jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduko 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatu-

aren babesean, ondoko galdera aurkeztu du,
dagokion batzordean ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena

2010erako Nafarroako aurrekontua UPN, PSN-
PSOE eta CDNren botoekin onetsi zen. Aurrekon-
tu horretan badaude zenbait kontusail, PSN-
PSOEk aurkezturiko zuzenketa batzuen ondorio
direnak, eta zuzenketa horiek, halaber, Nafarroako
Gobernuaren eta PSN-PSOEren arteko akordio
politikoaren berariazko arreta-gaia izan ziren.

Aferaren egoera ezagutzearren, Kultura eta
Turismo Departamentuko Arkeologia Atalari buruz-
ko honako puntu hauen gaineko informazioa eska-
tzen da:

• “Las Eretasen musealizazioa” kontusailaren
garapena. Aferaren egoera.

• “Santa Crizko (Eslaba) Plan Zuzendaria
abian jartzea” kontusailaren garapena. Aferaren
egoera.

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Román Felones Morrás
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Galdera, “Erriberriko Gazteluko argiztapena” eta “Erriberriko San

Pedro elizako dorrea zaharberritzea” izeneko kontusailei buruzkoa.

ROMÁN FELONES MORRÁS JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Román Felones
Morrás jaunak aurkeztutako galdera, “Erriberriko
Gazteluko argiztapena” eta “Erriberriko San Pedro
elizako dorrea zaharberritzea” izeneko kontusailei
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta
Turismo Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Román
Felones Morrás jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduko 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatu-

aren babesean, ondoko galdera aurkeztu du,
dagokion batzordean ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena

2010erako Nafarroako aurrekontua UPN, PSN-
PSOE eta CDNren botoekin onetsi zen. Aurrekon-
tu horretan badaude zenbait kontusail, PSN-
PSOEk aurkezturiko zuzenketa batzuen ondorio
direnak, eta zuzenketa horiek, halaber, Nafarroako
Gobernuaren eta PSN-PSOEren arteko akordio
politikoaren berariazko arreta-gaia izan ziren.

Aferaren egoera ezagutzearren, Kultura eta
Turismo Departamentuko Arkitektura Ondarearen
Atalari buruzko honako puntu hauen gaineko infor-
mazioa eskatzen da:

• “Erriberriko Gazteluko argiztapena” kontusai-
laren garapena. Aferaren egoera.

• “Erriberriko San Pedro elizako dorrea zahar-
berritzea” kontusailaren garapena. Aferaren egoe-
ra.

Iruñean, 2010eko apirilaren 29a

Foru parlamentaria: Román Felones Morrás

Galdera, Artxiboen eta Dokumentu Ondarearen Zerbitzuan aurten

murrizketak izan dituzten programei buruzkoa.

ROMÁN FELONES MORRÁS JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Román Felones
Morrás jaunak aurkeztutako galdera, Artxiboen eta
Dokumentu Ondarearen Zerbitzuan aurten murriz-
ketak izan dituzten programei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta
Turismo Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Román
Felones Morrás jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduko 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatu-
aren babesean, ondoko galdera aurkeztu du,
dagokion batzordean ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena

Kultura eta Tur ismo Depar tamenturako
2010eko Nafarroako aurrekontuek Artxiboen eta
Dokumentu Ondarearen Zerbitzuan kontusail-
sorta bat murriztea ekarri zuten.

Erabaki horren ondorioz, zenbait programak
uzkurtze bat izan dute, eta kasu batzuetan ia



Nafarroako Parlamentuko A.O. / VII. legegintzaldia 51. zk. / 2010eko maiatzaren 7a

14

desagertzeraino iritsi dira, eta horrek berarekin
ekarri du zeregin horietan diharduten pertsona
espezialisten kopuruak murrizketaren araberako
beherakada izan duela.

Afera zer egoeratan dagoen jakiteko, honakoen
berri izan nahi dugu:

• Aurreko urtean existitzen ziren zer programa
gertatu dira ukituak aurten, 2010ean, Artxiboen eta

Dokumentu Ondarearen Zerbitzuan? Zenbat per-
tsonari eragin die horrek? Egoera hobeki ezagu-
tzearren, informazioa aurrekontu-lerroen, progra-
men eta pertsonen arabera xehakatzea eskatzen
dugu.

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Román Felones Morrás

Galdera, Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta Turismo Departamen-

tuaren deialdiei buruzkoa.

ROMÁN FELONES MORRÁS JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Román Felones
Morrás jaunak aurkeztutako galdera, Vianako Prin-
tzea Erakundea-Kultura eta Turismo Departamen-
tuaren deialdiei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta
Turismo Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Román
Felones Morrás jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduko 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatu-
aren babesean, ondoko galdera aurkeztu du,
dagokion batzordean ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena

2009ko otsailaren 4an, Nafarroako Parlamen-
tuko Kultura eta Turismo Batzordeak aho batez
onetsi zuen PSN-PSOEk aurkezturiko mozio bat,
zeinak honakoa baitzioen:

“1. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako
Gobernua premiatzen du urte bakoitzeko martxoa-

ren 31 baino lehen egin daitezen Kultura eta Turis-
mo Departamentuaren deialdi guztiak, baldin eta
instituzio, erakunde edo pertsonak ukitzen badi-
tuzte.

2. Kultura eta Turismo Departamentuak, kasu
berezietan, deialdiren bat geroratu ahalko du, beti-
ere haren berezitasuna dela-eta beharrezkoa
bada eta hori justifikatzeko arrazoiak argi azaldu
ondoren”.

Geroago, Legebiltzarreko Osoko Bilkurak era-
baki bera hartu zuen Administrazioaren deialdi
guztietarako. Kultura eta Turismo Departamentuan
2010eko deialdi guztiak argitaratzeko aurreikusita-
ko epea jadanik bukatuta dagoenean, honakoa
jakin nahi dugu:

Ahozko galderaren testua

• 2010erako aurreikusitako zer deialdi argitara-
tu dira martxoaren 31 baino geroago? Zer arrazoi
daude atzerapen hori justifikatzeko?

• 2010erako aurreikusitako zer deialdi ez dira
oraindik argitaratuak izan galdera egin den egune-
rako? Zer arrazoi daude atzerapen hori justifika-
tzeko?

• 2010erako aurreikusitako zer deialdi ez dira
oraindik argitaratuak izan bilkura hau egiten den
egunerako? Zer arrazoi daude atzerapen hori jus-
tifikatzeko?

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Román Felones Morrás
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Galdera, zenbait departamentu González Tablas kaleko eraikin berrira

eramateari buruzkoa.

AMANDA ACEDO SUBERBIOLA ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Amanda Acedo
Suberbiola andreak aurkeztutako galdera, zenbait
departamentu González Tablas kaleko eraikin
berrira eramateari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Aman-
da Acedo Suberbiolak, Legebiltzarreko Erregela-
menduan xedatuaren babesean, ondoko galdera

aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ahoz eran-
tzun dezan Osoko Bilkuran:

González Tablas kaleko administrazio-eraikine-
rako lanen gauzatzea ikusirik, eta higiezinen pla-
neko zerbitzu-birkokatzean eginiko aurreikuspe-
nen arabera, eraikin berri horretara berehala
lekualdatuko dira zenbait zerbitzu eta/edo depar-
tamentu.

Gogoan izanik lekualdatze horrek eragina iza-
nen duela bai gehiago ordainduko ez diren erren-
ten ikuspegitik, bai kokalekuz aldatuko diren langi-
le publikoen eta kasuko zerbitzuak jasotzera
hurbiltzen diren herritarren ikuspegitik ere, honako
galderari erantzutea nahi genuke:

• Noiz ekinen zaio González Tablas kaleko
administrazio-eraikin berrirako lekualdatze materia-
lari? ¿Zer zerbitzu eta/edo departamentu lekualda-
tuko dira? Zenbat langile publikok jardunen dute
espazio horretan? Nola eginen da lekualdatzea?

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Amanda Acedo Suberbiola

Galdera, Zuraren erabilera sustatzeko neurriei buruzkoa.

MARÍA GRACIA IRIBARREN RIBAS ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea María Gracia Iribarren
Ribas andreak aurkeztutako galdera, Zuraren era-
bilera sustatzeko neurriei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeko foru parlamentari M.ª Gracia lriba-
rren Ribasek, Legebiltzarreko Erregelamenduko
186. artikuluan eta hurrengoetan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkeztu dio
Landa Garapenerako eta Ingurumeneko kontseila-
riari, Batzordean ahoz erantzun dezan:

• Zuraren erabilera sustatzeko zer neurri iraun-
kor abiarazteko asmoa du zure departamentuak,
eta noiz?

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: María Gracia Iribarren
Ribas
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Galdera, hizari buruzko Legea aldatzeko asmoari buruzkoa.

MARÍA GRACIA IRIBARREN RIBAS ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea María Gracia Iribarren
Ribas andreak aurkeztutako galdera, hizari buruz-
ko Legea aldatzeko asmoari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeko foru parlamentari M.ª Gracia lriba-
rren Ribasek, Legebiltzarreko Erregelamenduan
ezarritakoaren babesean, honako galdera hau
aurkeztu dio Landa Garapenerako eta Ingurume-
neko kontseilariari, Parlamentuaren Osoko Bilku-
ran ahoz erantzun dezan:

• Departamentuak ba al du asmorik Ehizari
buruzko Legearen aldaketa aztertzeko, gaur egun-
go legegintza-testua barrutien kudeaketan eta
nekazarientzako kalte-ordainetan sortzen ari den
arazoei irtenbidea emate aldera?

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: M.ª Gracia Iribarren Ribas

Galdera, hogei tonatik gorako ibilgailuak Leitzatik Goizuetara bitarteko

NA-4150 errepidetik ibiltzeari buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, hogei tonatik gorako
ibilgailuak Leitzatik Goizuetara bitarteko NA-4150
errepidetik ibiltzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Aitor Etxarri Pellejerok, Nafarroa Bai taldeko
parlamentariak, Nafarroako Parlamentuko araudi-
an xedatutakoaren arabera, ondoko galdera egiten

du, Nafarroako Gobernuak idatziz erantzun diezai-
on.

Nafarroako Gobernuak, berriki, Leitza eta Goi-
zueta lotzen dituen NA-4150 errepidean, 20 tona-
tik gorako ibilgailuen debekua jartzen zuen seina-
lea ezarri zuen. Zama handiko ibilgailuek, beraz,
ezin zuten errepide horretatik igaro. Egun hauetan
berriz seinale hau kendua izan da inongo argibi-
derik eman gabe. Horrek esan nahi du 20 tonatik
gorako ibilgailuek errepide horretatik igarotzeko
baimena dutela.

• Leitza-Goizuetako NA-4150 errepidean berriki
jarritako seinaleak kentzeko, zeintzuk izan dira
Nafarroako Gobernuak erabili dituen arrazoiak
edota irizpideak?

• Lehen betetzen ez zituen neurriak betetzen al
ditu orain NA-4150 errepideak?

• Neurri berri honekin bermatua geratzen al da
Leitza-Goizuetako NA-4150 errepidean 20 tonatik
gorako ibilgailuen igarotzeko eskubidea?

Iruñean, 2010ko apirilaren 23an

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero
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Galdera, Arrantzako Europako Funtsaren esparruan laguntzak emateko

eta inbertsioak egiteko baliatzen den kontusailari buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, Arrantzako Europako
Funtsaren esparruan laguntzak emateko eta
inbertsioak egiteko baliatzen den kontusailari
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Aitor Etxarri Pellejerok, Legebiltzarreko
Erregelamenduan xedatuaren babesean, honako
galdera hau egin dio Nafarroako Gobernuari, ida-
tziz erantzun diezaion:

• Zer kontusail baliatzen da Arrantzako Europa-
ko Funtsaren barrenean, arrantzako eta akuikultu-
rako produktuak eraldatu eta merkaturatzeko
inbertsioetarako laguntzak 2010erako emateko? 

Iruñean, 2010eko apirilaren 26an.

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero
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Galdera, ubideko ureztatzaileek Itoizko urtegitik jasotzen duten uraren

kanonaz hitz egite aldera Ebroko Konfederazio Hidrografikoarekin

izandako bilerari buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, ubideko ureztatzaile-
ek Itoizko urtegitik jasotzen duten uraren kanonaz
hitz egite aldera Ebroko Konfederazio Hidrografi-
koarekin izandako bilerari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Aitor Etxarri Pellejerok, Nafarroa Bai taldeko

parlamentariak, Nafarroako Parlamentuko araudian
xedatutakoaren arabera, ondoko galdera egiten du,
Nafarroako Gobernuak idatziz erantzun diezaion.

2010eko martxoaren 17an Landa Garapeneko
eta Ingurumeneko kontseilaria Rafael Romeo
"Confederación Hidrográfica del Ebro, CHE"-ko
lehendakariarekin bildu zen, Itoitzko urtegitik
kanaleko ureztatzaileei datorkien uraren kanonari
buruz hitz egiteko.

1. Zein izan dira bilera horretatik Nafarroako
Gobernuak atera dituen ondorioak eta lortutako
konpromisoak?

2. "CHE"-ko lehendakariak arrazoitu al du
nekazariek zergatik ordaindu behar duten uraren
kanona ureztatutako hektarea bakoitzarengatik eta
ez erabilitako urarengatik?

ruñean, 2010ko apirilaren 26a

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero

Galdera, Agoizko, Orkoiengo, Burgiko, Zangozako, Milagroko eta

Larraintzarreko biomasa plantei buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, Agoizko, Orkoiengo,
Burgiko, Zangozako, Milagroko eta Larraintzarreko
biomasa plantei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Aitor Etxarri Pellejerok, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera hau egin dio Nafarroako Gobernu-
ko Landa Garapeneko eta Ingurumeneko Depar-
tamentuari, idatziz erantzun diezaion:

1• Agoizko, Orkoiengo, Burgiko, Zangozako,
Milagroko eta Larraintzarreko biomasa planten
gaur egungo egoera zein da?

2•Nafarroako Foru Komunitatean biomasa
planta berriak egiteko aukera aintzat hartua izaten
ari al da? Zein da horien gaur egungo egoera?

Iruñean, 2010eko apirilaren 27an

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero
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Galdera, baliabide publiko nahiko ez egoteagatik zigor arloko neurri judi-

zialen betetzea preskribatu den kasuei buruzkoa.

JOSÉ JAVIER MONZÓN ROMÉ JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea José Javier Monzón
Romé jaunak aurkeztutako galdera, baliabide
publiko nahiko ez egoteagatik zigor arloko neurri
judizialen betetzea preskribatu den kasuei buruz-
koa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari José
Javier Monzón Romék, Legebiltzarreko Erregela-
menduan xedatuaren babesean, ondoko galdera
aurkeztu du, Familia, Gazteria, Kirol eta Gizarte
Gaietarako kontseilariak idatziz erantzun dezan:

Zioak

Ekainaren 16ko 69/2008 Foru Dekretuaren
bidez onetsi zen gizarte-zerbitzu orokorren zorroa,
zeinak sendotzen baitu zerbitzuak emateko siste-
ma unibertsal bat eta jasotzen baititu Nafarroako
Foru Administrazioaren ardurapeko prestazio guz-
tiak, bai eta, toki entitateen ardurapekoak izanik,
foru erkidego osoan ziurtatu behar direnak ere.

Gizarte-zerbitzuen zorroak indarra hartu zue-
netik eta aplikatzen denetik hemezortzi hilabete
baino gehiago igaro ondoren, behean sinatzen
duen parlamentariak 2010eko otsailaren 11n par-
lamentu-galdera bat egin zuen, idatziz erantzun
zekion, jakiteko zein den aplikazioaren eta eragi-
naren norainokoa G 8 Arlo penaleko neurri judizia-
lak ingurune irekian betetzea programatu eta
haren segimendua eta kontrola egiteko zerbitzuari
dagokionez. Zehazki, honako hauek jakitea zuen
helburu:

• 2009-12-31ra arte aurkezturiko espedienteen
kopurua.

• 2009-12-31ra bitartean aldeko erantzuna
emanez ebatzitako espedienteen kopurua.

• 2009-12-31ra bitartean kontrako erantzuna
emanez ebatzitako espedienteen kopurua.

• 2009-12-31ra bitartean ebatzi gabe zeuden
espedienteen kopurua.

• 2008an espedienteak ebazteko batez beste-
ko denbora.

• 2009an espedienteak ebazteko batez beste-
ko denbora.

• 2008an prestazio horretara bideraturiko
aurrekontua.

• 2009an prestazio horretara bideraturiko
aurrekontua.

• Prestazioa nork eman duen: administrazio
publikoek, edo irabazi-asmoko entitate hitzartuek,
edo irabazi-asmorik gabeko entitate hitzartuek.

2010eko martxoaren 18an, Familia, Gazteria,
Kirol eta Gizarte Gaietarako kontseilariak idatzizko
erantzuna eman zion galdera horri, eta honako
datu hauek eman zituen:

• 2009-12-31ra arte aurkezturiko espedienteen
kopurua: 230

• 2009-12-31ra bitartean aldeko erantzuna
emanez ebatzitako espedienteen kopurua: 230

• 2009-12-31ra bitartean kontrako erantzuna
emanez ebatzitako espedienteen kopurua: batere
ez.

• 2009-12-31ra bitartean ebatzi gabe zeuden
espedienteen kopurua: batere ez.

• Espedienteak 2008an ebazteko batez beste-
ko denbora : ebazpen judizialak eragindakoa.

• Espedienteak 2009an ebazteko batez beste-
ko denbora : ebazpen judizialak eragindakoa.

• 2008an prestazio horretara bideraturiko
aurrekontua: 9.546.837,99 euro.

• 2009an prestazio horretara bideraturiko
aurrekontua: 10.356.220,72 euro.

• Prestazioa nork eman duen: administrazio
publikoek osoki, edo irabazi-asmoko entitate
hitzartuek, edo irabazi-asmorik gabeko entitate
hitzartuek > Zeharkako kudeaketako zerbitzua
zentro itunduetan.
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Irizpide tekniko hedatuenaren arabera –parla-
mentari hau ados dago irizpide horrekin–, inguru-
ne irekiko neurri judizial penalak honela definitzen
dira: “adingabe batekiko esku-hartze banakatua,
gizarteratzea helburu duena, eta modu berezian
lantzen duena haren ingurunea, familia, ikaste-
txea, aisialdiaren erabilera, eta abar, eta gizarte-
inguruneko baliabideak ingurune horretako era-
kunde ezberdinekin koordinaturik erabiltzen
dituena”.

Horrenbestez, neurri horiek gauzatzeak koordi-
nazioa exijitzen du zerbitzu eta profesional ezber-
dinekin, dela adingabeak programa ezberdinetan
integratzeko, dela adingabeekin eta beren familie-
kin lan egiten duten profesional ezberdinen esku-
hartzeak koordinatzeko, interbentzioak ez errepi-
katzearren edo mezu kontraesankorrak ez
ematearren.

Horregatik, ingurune irekiko neurrietan lehenta-
sunezko kontua da adingabearen erantzukizuna
gizartearekiko eta legearekiko bere heltze-proze-
suan; halaber, garrantzitsua da gizarteak eta era-
kundeek norbanakoarekiko duten erantzukizuna.

Beraz, neurri horiek dira, edo gutxienez izan
behar dute, nahitaez bete beharrekoak pertsonen-

tzat, eta, horretarako, administrazio publikoek hori
Nafarroan ziurtatu egin behar dute. Baliabide-eza-
rengatik neurri horiek bete ezin izanen balira, eta
preskribatu eginen balira, horren ondoriozko eran-
tzukizun publikoa maila handikoa litzateke eta,
horretaz guztiaz gain, egoera hori isilpean utziko
balitz, larritasuna are handiagoa izanen litzateke.

Hori horrela, xehetasunez jakin nahi dugu,
urteetako bakoitzeko:

• Azken bost urteotan (2006, 2007, 2008, 2009
eta 2010) gertatu al da kasurik non ingurune ireki-
ko neurri judizial penalen betetzea preskribatu
egin baita, neurri horiek betetzeko behar adinako
eta behar bezalako baliabide publikorik ez existi-
tzeagatik?

• Horrelako kasurik gertatu izanez gero, zein
izan dira horren arrazoiak?

• Arrazoiak ezagutu ondoren, eta baiezkoan,
zer neurri hartu dira horrelakorik berriro gerta ez
dadin?

Iruñean, 2010eko apirilaren 27an

Foru parlamentaria: José Javier Monzón Romé
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Galdera, Pirinioetan hartz gehiago sartzeari buruzkoa.

JOSÉ ANDRÉS BURGUETE TORRES JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea José Andrés Burguete
Torres jaunak aurkeztutako galdera, Pirinioetan
hartz gehiago sartzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Convergencia de Demócratas de Navarra foru
parlamentarien elkarteko foru parlamentari José

Andrés Burguete Torres jaunak, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera hau egin du, Nafarroako Gobernu-
ko Landa Garapeneko eta Ingurumeneko kontsei-
lariak idatziz erantzun dezan:

Pirinioetan hartz gehiago sartzeko inolako
asmoren berri ba al du Nafarroako Gobernuak?

Nafarroako Gobernuak inolako harremanik
izan al du Nafarroako Pirinioetako toki-eragileekin,
Pirinioetan hartz gehiago sartzeari dagokionez?

Pirinioetan hartz gehiago sartzearen ondorioak
samurtzeko inolako neurririk aurreikusi al du Nafa-
rroako Gobernuak?

Iruñean, 2010eko apirilaren 27an

Foru parlamentaria: Jose Andrés Burguete
Torres

Galdera, landa inguruneko ezgaituentzako eta zaharrentzako programak

sortuko dituen lanpostuei buruzkoa.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
maiatzaren 3an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkeztutako galdera, landa inguru-
neko ezgaituentzako eta zaharrentzako progra-
mak sortuko dituen lanpostuei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko maiatzaren 3an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko parlamentari
Ana Figueras Castellanok, Legebiltzarreko Errege-
lamenduan ezarritakoaren babesean, ondoko gal-
derak aurkeztu ditu, Nafarroako Gobernuak idatziz
erantzuteko:

Zioen azalpena

Zangoza proiektu pilotu bat gauzatzeko tokia
izanen da: landa inguruneko ezgaituentzako eta
zaharrentzako programa berri bat. Gizarte Gaieta-
rako Departamentuak beharrizanen araberako
laguntza eskaintzen dio kolektibo bakoitzari. 3.000
onuradun izanen direla kalkulatzen da.

Galderak:
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• Gizarte Gaietako Departamentuaren ustez,
zerbitzu horrek zenbat lanpostu sortuko ditu?

• Kontratatu nahi diren pertsonek zer-nolako
lanbide-soslaia izan behar dute?

Egin beharreko kontratazioen eta esleitzen
zaizkien zeregin zehatzen zerrenda, honako hauei

buruzko xehetasuna emanez: ELZ, garraioak,

podologoak eta egokitzat jotzen den beste edo-

zein.

Iruñean, 2010eko apirilaren 29an

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano
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